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Abstract (en)
[origin: CN116770621A] The invention relates to a conveyor belt, in particular a conveyor belt, for a paper machine, having a paper side for
supporting a paper web and a machine side facing away from the paper side, comprising a carrier (1) and a water-impermeable structural material
(4), the carrier (1) being partially or completely embedded in the structural material and forming a paper contact surface (5) on the paper side and
forming a machine contact surface (6) of the conveyor belt on the machine side, the invention is characterized in that the carrier (1) is designed as a
multi-axis carrier.

Abstract (de)
Transportband, insbesondere Transferband, für eine Papiermaschine, mit einer für die Auflage einer Papierbahn bestimmten Papierseite und
einer von der Papierseite abgewandten Maschinenseite, umfassend einen Träger (1) und ein Wasser-undurchlässiges Aufbaumaterial (4), in
welches der Träger (1) teilweise oder vollständig eingebettet ist und das papierseitig eine Papierkontaktfläche (5) und maschinenseitig eine
Maschinenkontaktfläche (6) des Transportbandes bildet, wobei, dass der Träger (1) als Multiaxial-Träger ausgebildet ist.
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